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ESBORRANY ACTA 

 
Srs. Assistents: 
 
Presidència: 
M. CONESA I PAGÈS 
 
Tts. d'Alcalde: 
C. PARAIRA I BESER 
J. PUIGNERÓ I FERRER  
J. ROMERO I TEJERO 
C. BRUGAROLAS I CONDE 
S. PELLICER I LÓPEZ 
 
Regidors: 
S. CAZORLA I XALMA 
X. TIZÓN I NOGUERAS 
F. CAROL I ALFÉREZ 
J. BARBANY I FREIXA 
J. PUIGDOMÈNECH I FRANQUESA 
P. CASAJOANA I SINGLA 
E. SALAT I LLORENTE 
R. GRANGÉ I FLORES 
X. ESCURA I DALMAU 
Mª DOLORES DOMÉNECH VICENS 
B. DE SALVADOR SALA 
A. BENEJAM PERETO 
F. VILLASEÑOR ROMERO 
P. SOLER ARTALEJO 
J. CALDERÓN ORTEGA 
R. CASAMITJANA ABELLA 
G. PROS TÁRREGA 
I. BEA SEGUÍ 
 
Secretari General: 
J.M. RIGAU I CAIXÈS 
 
Interventor: 
F. CARULLA I GRATACÒS   

 Al Saló de Sessions de la 
nova Casa de la Vila de Sant 
Cugat del Vallès, essent les dinou 
hores i un minut del dia vint de 
febrer de dos mil dotze, es reuneix 
en sessió ordinària el Ple municipal 
sota la Presidència de la Il·lma. 
Sra. Alcaldessa i amb l'assistència 
dels Regidors relacionats al 
marge, així com del Secretari 
General i de l’Interventor, havent 
estat excusada l’absència del 
regidor Sr. Carreras. 
 

El desplegament de la 
sessió i correlativa adopció 
d'acords, es van produir en els 
següents termes: 

 
QÜESTIONS D’ORDRE 

 
 . ALCALDIA-PRESIDÈNCIA: En primer lloc voldria avançar-vos abans de 
començar que el punt 17 de l’ordre del dia queda retirat. 
 
 . REGIDOR SR. JOAN CALDERÓN, DEL GRUP MUNICIPAL D’ICV-EUiA: 
Com hem comunicat abans per correu electrònic també hem retirat la moció que feia 
referència a la pujada tarifària de l’ATM. 
 
DESPATX D’OFICI 
 
 1.- PROPOSTA D’APROVACIÓ ESBORRANY ACTA PLE DE DATA 16 DE 
GENER DE 2012. 
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- APROVAR per assentiment dels 24 membres electius presents l’esborrany de 
l’acta de la sessió anterior celebrada el dia 16 de gener (ordinària) de 2012. 
 
MOCIONS INSTITUCIONALS 

 
ALCALDIA 
 
Esports i agermanaments 
 
 12.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL REGLAMENT INTERN DE 
FUNCIONAMENT I ORGANITZACIÓ DEL CONSELL SECTORIAL DE L’ESPORT. 
 
 Vist el text del Reglament intern de funcionament del Consell Sectorial 
d’Esports confegit amb l’assessorament tècnic de la direcció d’Esports i del tècnic de 
Participació Ciutadana i que ha de regular els aspectes de funcionament i 
organitzatius del susdit Consell en els termes previstos en l’art. 42.3) del vigent 
Reglament municipal de Participació Ciutadana. 
 
 Atès que el projecte de Reglament va rebre en la sessió celebrada en data 14 
de febrer actual l’opinió favorable per assentiment dels membres del Consell Sectorial 
d’Esports. 
 
 Atès que la naturalesa del Reglament es concreta en una norma interna de 
funcionament sense eficàcia de disposició general o vinculació “erga omnes” restant 
en conseqüència exempta de la tramitació establerta per les ordenances i reglaments 
municipals en l’art. 62 i següents del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova 
el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals. 
 
 En base a l’anterior es sotmet al Ple municipal la següent: 
 

PROPOSTA D’ACORDS 
 
 - APROVAR en els mateixos termes presentats el Reglament intern de 
funcionament i organització del Consell Sectorial d’Esports d’aquest municipi, integrat 
per 20 articles i dues disposicions addicionals, de conformitat amb el que estableix 
l’art. 42.3) del vigent Reglament municipal de Participació Ciutadana. 
 

TORN DE PRESENTACIÓ 
 
 . REGIDOR DELEGAT D’ESPORTS I AGERMANAMENTS, SR. XAVIER 
TIZÓN: En primer lloc jo volia agrair a tots i cadascun dels partits de l’oposició la seva 
voluntat de feina en aquest sentit. Dir que abans que aquest Reglament arribés a 
aquest plenari va haver-hi una feina de negociació per part de mocions que van entrar 
del Partit Socialista i del Partit Popular, es va rebutjar la del Partit Socialista atenent a 
raons jurídiques, es va entendre perfectament; es van acceptar algunes del Partit 
Popular, d’altres es van desestimar, i es van aprovar d’altres també de la 
Coordinadora d’Entitats Esportives. En aquest sentit el que fem presentant aquest 
Reglament en aquest plenari és senzillament posar fi a tota la burocràcia que fa falta 
per encetar i començar a treballar en el nou Reglament. 
 

TORN DE VOTACIÓ 
 

 (Els acords del present punt foren aprovats per assentiment dels 24 
membres electius presents). 
 
TERRITORI I SOSTENIBILITAT 
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 13.- PROPOSTA D’APROVACIÓ SUSPENSIÓ DE LLICÈNCIES A L’ÀMBIT 
DEL VIAL D’ENLLAÇ. (EXP. NÚM. 83001/12). 
 
 1r.- APROVAR, d’acord amb el que determina l’art. 73.1) del Decret Legislatiu 
1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text Refós la Llei d’Urbanisme, en relació a 
l’art. 102 i següents del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el seu 
Reglament, la suspensió potestativa de la tramitació de plans urbanístics derivats i de 
projectes i instruments de gestió urbanística i d’urbanització, entre els que es troben 
aquells expedients d’expropiació iniciats per ministeri de la llei, en els termes de l’art. 
114 del Decret Legislatiu 1/2010, així com també suspendre l’atorgament de llicències 
de parcel·lació de terrenys, d’edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de 
construccions, d’instal·lació o ampliació d’activitats o usos concrets i d’altres 
autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació sectorial, que afecta a 
l’àmbit del Vial d’Enllaç, en els àmbits en que les noves determinacions comportin una 
modificació del règim urbanístic, per termini d’UN ANY, procedint a publicar el 
corresponent edicte que incorporarà l’àmbit territorial de suspensió en els termes 
previstos en el Reglament de la Llei d’Urbanisme, als efectes de poder elaborar el 
corresponent projecte de modificació puntual i transcripció del Pla General Metropolità 
i planejament vigent en l’àmbit del Vial d’Enllaç, afectat per la suspensió, sense 
perjudici d’aquelles actuacions administratives necessàries, mitjançant ordres 
d’execució i/o llicències urbanístiques, per tal de garantir les condicions objectives de 
seguretat i salubritat de les edificacions i instal·lacions existents, referit a l’àmbit de 
referència. 
 
 2n.- APROVAR documentació planimètrica elaborada per part dels tècnics 
municipals relativa a la delimitació de l’àmbit subjecte a suspensió de llicències al 
sector del Vial d’Enllaç, en els termes del que determina l’art. 102.1) del Decret 
305/2006, de 18 de juliol, en relació a l’art. 8.5.a) del Decret Legislatiu 1/2010. 
 
 3r.- PUBLICAR el contingut del present acord mitjançant edictes a inserir en el 
Butlletí Oficial de la Província, en un diari de major circulació, premsa local i pàgina 
web municipal, d’acord amb el que determina l’art. 73.3) del Decret Legislatiu 1/2010, 
de 3 d’agost, juntament amb la documentació planimètrica elaborada a l’efecte. 
 
 4t.- ENCARREGAR al Servei de Planejament i Gestió Urbanística de l’Àmbit de 
Territori i Qualitat Urbana, l’elaboració del projecte de modificació puntual i transcripció 
del Pla General Metropolità i planejament vigent a l’àmbit del Vial d’Enllaç. 
 
 5è.- NOTIFICAR el contingut del present acord a l’Entitat Municipal 
Descentralitzada de Valldoreix, així com al Servei d’Intervenció en l’Edificació de la 
Direcció de Planificació Territorial de l’Àmbit de Territori i Qualitat Urbana. 
 

TORN DE PRESENTACIÓ 
 

 . REGIDOR DELEGAT D’URBANISME I OBRES, SR. PERE CASAJOANA: El 
que iniciem avui són els tràmits que ens duran en un període prudent de temps a 
assolir la desclassificació definitiva del Vial d’Enllaç. Quines repercussions té aquest 
fet?, doncs el Vial d’Enllaç és una infraestructura que es va programar l’any 76, 
actualment la seva planificació era un fet que atemptava contra el Valldoreix que 
coneixem tots avui, el partia entre dos, i estava fet amb una sensibilitat d’èpoques 
pretèrites. En concret aquesta desprogramació d’aquest camí estava previst que 
s’iniciava al Camí de Can Pagant, passava per la Floresta, entrava pel tennis, girava 
per la Riera de Can Llobet i feia la volta per sota de la barrera de Can Montmany i 
acabava a la rotonda de la B-30 que du a Can Domènec. En concret estem parlant 
d’un àmbit de 63 Ha i ja fa molt de temps que les reivindicacions veïnals i polítiques 
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contra aquesta infraestructura demanaven un fet contundent contra aquesta 
programació. Ja el Sr. Recoder quan era alcalde d’aquest municipi deia que mentre ell 
fos alcalde no es faria mai aquest vial, avui amb l’alcaldessa Sra. Conesa fem aquest 
pas endavant i vostès diran i quin és el fet que ens permet iniciar avui el tràmit?, 
doncs el cas és que a finals del 2010 es va aprovar el Pla Territorial Metropolità on 
considerava que aquesta infraestructura no tenia cap raó de ser; a part de resoldre un 
problema d’infraestructures i vialitats hi ha un fet que va acompanyat en aquest tràmit 
que iniciem avui que és una suspensió de llicències perquè la major part del 
recorregut del Vial de Cornisa està rodejat de zones verdes, les famoses zones 
verdes que n’han parlat abastament al llarg d’aquest Ple, no és tan interessant com el 
de la monarquia però bé és el que té. En aquestes zones verdes fem una suspensió 
de llicències que ens durà a fer uns treballs similars als que hem estat fent amb la 
modificació de PGM de Valldoreix amb el que dotarem d’aprofitament aquestes zones 
verdes per poder sortir d’aquests esculls de les expropiacions. En definitiva, considero 
que és una bona notícia per Valldoreix i a la vegada per Sant Cugat ja que el que és 
bo per Valldoreix ho és per Sant Cugat i a l’inrevés, són vincles indissolubles. 
 

TORN DE VOTACIÓ 
 

 (Els acords del present punt foren aprovats per assentiment dels 24 
membres electius presents). 
 
 14.- PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL MODIFICACIO PUNTUAL DEL PLA 
GENERAL METROPOLITÀ A L’ÀMBIT DEL CARRER MAR DE LA XINA PER LA 
CONNEXIÓ VIÀRIA ENTRE EL CARRER OCEA GLACIAL I L'AVINGUDA DE 
CANADA (EXP. NÚM. 83004/10) 
 
 1r.- APROVAR INICIALMENT, amb el quòrum previst en l'article 47.2.ll), de la 
Llei 57/2003, de 16 de desembre, que modifica la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora 
de les Bases de Règim Local, i article 96, en relació al 85, del Decret Legislatiu 
1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’Urbanisme, el 
projecte de “Modificació puntual del Pla General Metropolità a l’àmbit del carrer Mar de 
la Xina”, per la connexió viària entre el carrer Oceà Glacial i Av. de Canadà, en els 
mateixos termes de la documentació tècnica elaborada per part de l’arquitecte 
municipal adscrit al Servei de Planejament i Gestió de la Direcció de Planificació 
Territorial de l’Àmbit de Gestió de Territori i Qualitat Urbana. 
 
 2n.- SOTMETRE l’expedient a informació pública per termini D’UN MES, a 
partir del dia següent al de la publicació del corresponent edicte en el Butlletí Oficial de 
la Província, en un diari de major circulació, premsa local i tauler d’edictes municipal, i 
mitjans telemàtics, de la forma legalment prevista, tenint en compte que aquesta 
figura de planejament no està sotmesa al tràmit d’avaluació ambiental per no trobar-se 
en els supòsits de l’art. 7 de la Llei 6/1999, de 28 d’abril, d’avaluació ambiental de 
plans i programes. 
 
 3r.- SOL·LICITAR informe als organismes amb competència concurrent, que 
s’haurà d’evacuar en el termini reglamentari, d’acord amb allò que preveu l’art. 85.5) 
del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost. 
 
 4t.- ADVERTIR als propietaris que confronten amb el vial del carrer Mar de la 
Xina, objecte de la present modificació puntual que prèviament a qualsevol acte 
edificatori serà necessari la urbanització del vial al seu càrrec, en la part proporcional 
a la façana i superfície del solar. 
 
 5è.- CONSTATAR que la reversió a favor del Sr. Andreu Avel·lí Casadevall 
Dueñas, d’una porció de terreny vial de 584,21 m2, que afecta a la finca situada a l’Av. 
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Canadà, número 48, cantonada carrer Mar de la Xina, aprovada per la Junta de 
Govern Local en data 14 de febrer de 2005, no s’ha materialitzat en tant que no s’ha 
complert la condició del punt tercer de l’esmentat acord, relatiu a que la mateixa no 
pot constituir finca independent en el Registre de la Propietat, i per tant, ha d’ésser 
objecte d’agregació, formant part integrant de l’única parcel·la situada al número 48 de 
l’Av. Canadà, i per tant ha guanyat fermesa administrativa la cessió efectuada pel Sr. 
Andreu Avel·lí Casadevall Dueñas i acceptada per la Comissió de Govern en sessió 
celebrada en data 11 de maig de 1998 i que porta causa en la llicència de parcel·lació 
amb número d’expedient 270003/98. 
 
 6è.- APROVAR PROVISIONALMENT l’esmentada figura de planejament 
sempre que superats els terminis assenyalats en el punt segon anterior no s’hagi 
presentat cap al·legació ni reclamació davant el projecte de “Modificació puntual del 
Pla General Metropolità a l’àmbit del carrer Mar de la Xina”, i REMETRE l’expedient a 
la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona als efectes de llur aprovació 
definitiva, segons allò que preveu l’article 78 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, 
juntament amb els plànols d’ordenació en suport informàtic i en format de tractament 
de textos, en compliment de l’art. 18.4) del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei d’Urbanisme, per tal d’interessar la seva conformitat a 
l’esmentada modificació de Pla General Metropolità, als efectes de llur aprovació 
definitiva així com ordenar la publicació de l’acord d’aprovació definitiva als efectes de 
la seva executivitat. 
 
 7è.- NOTIFICAR el present acord als propietaris inclosos en l’àmbit de la 
modificació, als efectes procedents. 
 

TORN DE PRESENTACIÓ I INTERVENCIONS 
 

 . REGIDOR DELEGAT D’URBANISME I OBRES, SR. PERE CASAJOANA: En 
aquest cas es tracta de recuperar una reserva viària existent que no s’havia 
desenvolupat, és simplement el desenvolupament i la urbanització d’un carrer de 
prioritat inversa, d’aquells que passen primer les persones i després els cotxes, per 
poder donar sortida a unes parcel·les que a dia d’avui no tenen classificació de sòl 
urbà consolidat. S’ha de fer constar que hi ha una reversió a favor del Sr. Andreu 
Avel·lí Casadevall d’una porció de terreny de 584,21 m2 que afecta a l’Av. Canadà 
núm. 48 que no s’ha materialitzat i per tant ha de ser objecte d’agregació formant part 
integrant de l’única parcel·la situada al núm. 48 de l’Av. Canadà i que per tant ha 
guanyat fermesa administrativa. 
 
 . REGIDOR SR. FERRAN VILLASEÑOR, DEL GRUP MUNICIPAL 
SOCIALISTA: Mirant l’expedient ens sobta, primer que estiguem reconduint una 
situació de facto perquè bàsicament el que fem és convertir una via cívica en la part 
de darrera d’una propietat, i això d’entrada no té per què ser dolent però segurament 
sí que s’estan reconeixent uns drets als propietaris que no entro a valorar si són 
positius o negatius però que segurament fins ara no hi eren; per tant sobta la lentitud 
en que s’haguessin reconegut aquests drets si és que calien i l’altra pregunta és per 
què ho fem ara i per què d’aquesta manera? Jo si el regidor ens ho pot aclarir, 
sobretot per què hem trigat tant i per què reconeixen els drets, i si hi ha alguna 
modificació en el valor de les propietats li agrairíem per decantar el nostre vot. 
 
 . REGIDOR DELEGAT D’URBANISME I OBRES, SR. PERE CASAJOANA: 
Doncs efectivament sí que hi ha un augment de valor de les propietats perquè passen 
de ser sòl urbà no consolidat a sòl urbà consolidat, i això ja de per si és una millora del 
seu règim legal del sòl; i per què s’ha fet ara?, doncs perquè en una Junta de Govern 
Local es va demanar la reversió d’uns terrenys que corresponien a vialitat i com que 
corresponen a vialitat s’ha d’executar com a vialitat i la urbanització d’aquest carrer 
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concretament l’han de sufragar els propietaris de l’àmbit en el qual està inclòs dit 
carrer. No sé si li he contestat totes les seves preguntes, em sembla que sí. 
 
 . REGIDOR SR. FERRAN VILLASEÑOR, DEL GRUP MUNICIPAL 
SOCIALISTA: Sí, més o menys, per tant no votarem en contra després de la seva 
explicació, ens abstindrem per veure si en la segona fase podem entendre que hi ha 
alguna incorrecció o no, i llavors donaríem suport. 
 

TORN DE VOTACIÓ 
 

Vots a favor:      18 (CiU i PP) 
Vots en contra:    0 
Abstencions:        6 (PSC, ICV-EUiA i CUP) 
 
 15.- PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DEL PLA ESPECIAL DE 
CONCRECIÓ D’ÚS I ORDENACIÓ VOLUMÈTRICA D’EQUIPAMENT DESTINAT A 
CENTRE DE TRACTAMENT PER AIGÜES TERMALS I REHABILITACIÓ EN LA 
FINCA DEL CARRER GUADALAJARA, 16. (EXP. NÚM. 82001/12). 
 
 1r.- ACCEPTAR el desistiment formulat per part del Sr. Xavier Figueras Claret, 
actuant en representació de la societat Gestinverenta, SL, al projecte de Pla Especial 
per a la implantació d’un equipament per a balneari al carrer Guadalajara (Expedient 
núm. 82001/07 – X/07/4475), d’acord amb la instància presentada en Registre 
General d’Entrada tenint en compte les determinacions del nou planejament aprovat 
durant la tramitació del mateix, tot això d’acord amb el que determina l’art. 87 de la 
Llei 30/92, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del 
procediment administratiu comú, i en conseqüència, deixar sense efecte l’esmentat 
Pla Especial aprovat inicialment pel Ple de la Corporació en data 16 d’abril de 2007. 
 
 2n.- APROVAR INICIALMENT, d’acord amb el que determina l’art. 67.1.d) del 
Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost,) pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
d'Urbanisme, en relació a l’art. 92 i següents del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel 
qual s’aprova el seu Reglament, el projecte de Pla Especial de concreció d’ús i 
ordenació volumètrica d’equipament destinat a centre de tractament per aigües 
termals i rehabilitació en la finca del carrer Guadalajara, promogut per part de 
Gestinverenta SL i elaborat per part de Jordi Frontons, arquitecte, que incorpora 
l’Estudi d’Avaluació de la Mobilitat Generada, d’acord amb el que determina l’art. 3 del 
Decret 344/2006, de 19 de setembre, de regulació dels estudis d’avaluació de la 
mobilitat generada. 
 
 3r.- INCORPORAR en el projecte les determinacions dels informes recaptats 
dels diferents àmbits municipals emesos a l’efecte i que s’incorporen a la proposta 
com a motivació específica, d’acord amb el que determina l’art. 89.5) de la Llei 30/92, 
de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del 
procediment administratiu comú. 
 
 4t.- SOTMETRE l'expedient a informació pública per termini d'un mes, a partir 
del dia següent al de la publicació del corresponent edicte en el Butlletí Oficial de la 
Província, en un diari de major circulació, premsa local, tauler d’edictes i mitjans 
telemàtics de la forma legalment prevista i NOTIFICAR el present acord a tots els 
propietaris afectats per l’àmbit territorial del projecte d’iniciativa privada, segons el que 
preveu l’art. 102.1.a) del Decret Legislatiu 1/2010 de 3 d’agost. 
 
 5è.- SOL·LICITAR informe als organismes amb competència concurrent, que 
s'haurà d'evacuar en el termini reglamentari d'acord amb allò que preveu l'article 85.5) 
del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost. 
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 6è.- SOL·LICITAR informe a l’Autoritat del Transport Metropolità, d’acord amb 
el que determina l’art. 20.2) del Decret 344/2006, de 19 de desembre. 
 
 7è.- CONDICIONAR l’entrada en vigor de la present figura de planejament a la 
constitució de la garantia corresponent al 12% de les obres d’urbanització que haurà 
de fer-la efectiva mitjançant el corresponent aval bancari a dipositar a la Tresoreria 
Municipal, d’acord amb el que determina l’art. 107.3) del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 
d’agost. 
 
 8è.- NOTIFICAR el present acord al promotor de l’esmentada figura de 
planejament i propietari del Restaurant Mas Janer en la seva qualitat de beneficiari 
d’una servitud de pas a constituir a favor de la seva finca. 
 

TORN DE PRESENTACIÓ 
 

 . REGIDOR DELEGAT D’URBANISME I OBRES, SR. PERE CASAJOANA: En 
aquest cas portem en una segona inicial un projecte de fer una residència amb aigües 
termals, balneari, al carrer Guadalajara, ja es va presentar aquesta proposta de 
modificació a l’abril del 2007 que va ser aprovat per tots els grups polítics, això és 
degut a una sèrie de modificacions que fan necessària una segona aprovació inicial, 
en resum, el projecte ve a ser que s’han trobat unes deus d’aigua calenta al subsòl de 
Mas Gener i es permet en un equipament privat la construcció d’un hotel balneari. Les 
característiques d’aquesta obra són: té aproximadament uns 8.000 m2, té dues àrees, 
una residencial amb 66 llits i una altra de tractament per hores; el pressupost estimat 
és d’uns 35 milions d’euros i els usos són de caràcter sanitari assistencial de 
tractament d’aigües termals; a més a més comporta també la urbanització del carrer 
Andalusia entre el carrer Guadalajara i l’AP-7 i a més a més de pantalles de protecció 
acústica per l’autopista. 
 

TORN DE VOTACIÓ 
 

Vots a favor:      20 (CiU, PP i PSC) 
Vots en contra:    0 
Abstencions:        4 (ICV-EUiA i CUP) 
 
 16.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DE RENÚNCIA D’ALIENACIÓ DE FINCA 
MUNICIPAL SITUADA AL CARRER CREU NÚM. 1 DE SANT CUGAT DEL 
VALLÈS. (EXPEDIENT NÚM. UA94/07/04) 
 
 1r.- APROVAR renúncia de SPM Promocions Municipals de Sant Cugat del 
Vallès a l’alienació de finca municipal al seu favor, situada al carrer Creu núm. 1, i en 
conseqüència, DEIXAR SENSE EFECTE l’acord del Ple Municipal de data 16 d’abril 
de 2007 i tots els acords complementaris de desenvolupament que va aprovar 
l’alienació de la finca municipal del carrer Creu núm. 1, a favor de Promusa, tenint en 
compte que l’esmentada finca ha d’ésser objecte d’aportació a nova delimitació 
poligonal, sobre la qual s’ha d’aplicar el sistema de reparcel·lació, i considerant que el 
preu d’alienació no ha estat satisfet per la societat compradora, que ha renunciat a la 
seva transmissió. 
 
 2n.- PROCEDIR, d’acord amb el que determina l’article 100 i concordants del 
vigent Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, aprovat per Decret 336/1988 de 17 
d’octubre, i els art. 163 i 164 del Decret Legislatiu 1/2010, a anotar en l’epígraf 
corresponent de l’Inventari de Béns Immobles, els aspectes a que fa referència el 
present acord. 
 



                   
                   SESSIÓ  PLE  ORDINARI  20.02.12                    pàg. 8 

 
ESBORRANY ACTA 

 3r.- FACULTAR de manera indistinta a l’Alcaldia-Presidència o Tinència 
d’Alcaldia de l’Àmbit de Territori i Qualitat Urbana en ordre a la formalització dels 
atorgaments necessaris pel desenvolupament de les determinacions del present acord 
atès l’establert a l’article 53 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova 
el text refós de la Llei 8/1987, municipal i de règim local de Catalunya. 
 
 4t.- DELEGAR a la Junta de Govern Local l’adopció de quants acords 
complementaris puguin resultar necessaris. 
 
 5è.- NOTIFICAR el present acord al legal representant de la Societat Promusa, 
a l’Àmbit Municipal d’Economia i Governança i Patrimoni així com al Departament de 
Governació de la Generalitat de Catalunya als efectes escaients. 
 

TORN DE PRESENTACIÓ 
 

 . REGIDOR DELEGAT D’URBANISME I OBRES, SR. PERE CASAJOANA: En 
aquest cas el que fem és deixar sense efecte l’acord de Ple municipal de data 16 
d’abril de 2007 i els acords complementaris que el desenvolupen en el que feia 
referència a una alienació de finca municipal al carrer de la Creu núm. 1 a favor de 
Promusa, tenint en compte que l’esmentada finca havia estat objecte d’aportació 
d’una nova delimitació poligonal sobre la qual s’ha d’aplicar el sistema de 
reparcel·lació considerant que el preu d’alienació no ha estat satisfet per la societat 
compradora que ha renunciat a la seva transmissió. Concretament estem parlant de 
100 m2 i això és tot. 
 
 . REGIDOR SR. FERRAN VILLASEÑOR, DEL GRUP MUNICIPAL 
SOCIALISTA: El 16 d’abril de 2007 vam aprovar tots els grups per unanimitat el 
subjecte del qual avui portem a aprovació, el subjecte inicial, bàsicament el que estem 
dient és que aquesta finca no es va poder inscriure, la meva pregunta és què ha 
passat des del 16.4.07 fins que ara portem això dient que no s’ha pogut inscriure?, 
suposo que anàvem a sobre d’un cavall molt, molt lent; ens poden explicar el per què 
s’ha endarrerit tants anys? 
 
 . REGIDOR DELEGAT D’URBANISME I OBRES, SR. PERE CASAJOANA: En 
qualsevol cas no s’ha fet aquesta inscripció perquè no s’ha iniciat la gestió de l’àmbit 
en el qual està inclòs, per tant aquestes coses a vegades no es fan d’un dia per l’altre 
sinó que porten cert temps i en aquest cas els 4 o 5 anys que fa des del 16.4.07 com 
que no s’ha registrat no s’ha iniciat aquest procés de gestió urbanística. 
 
 . REGIDOR SR. FERRAN VILLASEÑOR, DEL GRUP MUNICIPAL 
SOCIALISTA: Potser és que estem mirant un altre expedient però no ens està dient el 
Registre que aquesta finca no és registrable i ara el que està fent és retrotraent la 
situació? 
 
 . REGIDOR DELEGAT D’URBANISME I OBRES, SR. PERE CASAJOANA: 
Doncs exactament li contestaré al proper Ple i així donaré la informació completa en 
aquest punt. 
 
 . ALCALDIA-PRESIDÈNCIA: Per tant Sr. Casajoana proposa deixar-lo sobre la 
taula aquest punt per aclarir-lo millor?, doncs el deixarem sobre la taula. 
 
 (El present punt fou deixat damunt la taula). 
 
 17.- PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DEL CONTRACTE DE CONCESSIÓ 
D’OBRA PÚBLICA PER A LA REDACCIÓ DEL PROJECTE DE CONSTRUCCIÓ DE 
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LES OBRES I EXPLOTACIÓ D’UN COMPLEX ESPORTIU EN TERRENY DE 
DOMINI PÚBLIC A L’ÀMBIT DE MIRA-SOL. (EXP. NÚM. 2007/10). 
 
 (El present punt fou retirat de l’ordre del dia). 
 
Medi Ambient i Polítiques Ambientals 
 
 18.- PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DEL MAPA DE CAPACITAT 
ACÚSTICA DE SANT CUGAT DEL VALLÈS. (Expedient núm. T217/2012/2933). 
 
 La realització de qualsevol activitat humana sol comportar un nivell sonor de 
major o menor intensitat. Aquests sons en funció del tipus, lloc, duració i el moment 
del dia en què es produeixen poden resultar des de molestos fins a arribar a alterar el 
benestar físic i psíquic dels sers vius. Quan això succeeix parlem de soroll i és 
considerat com a contaminació.  
 
 La contaminació acústica actualment és considerada com una de les formes de 
contaminació ambiental que més contribueixen al deteriorament de la qualitat 
ambiental del territori. També és origen de gran nombre de queixes, reclamacions o 
reivindicacions dels ciutadans. De tots els tipus de contaminació ambiental, la 
provocada pel soroll és la més habitual en els nuclis habitats i afecta negativament la 
qualitat de vida de les persones. 
 
 La conscienciació social i dels governs sobre els perjudicis d'aquest tipus de 
contaminació va portar la Unió Europea a aprovar la Directiva 2002/49/CE, de 25 de 
juny, amb l'objectiu d'establir un marc comú destinat a evitar, prevenir i reduir, amb 
caràcter preferent els efectes nocius de l'exposició de la població al soroll ambiental. 
 
 Els poders públics tenen un paper fonamental en la lluita contra la contaminació 
ambiental produïda pel soroll, en consonància amb els drets que garanteix la 
Constitució Espanyola respecte a la protecció de la salut i a un medi adequat al 
desenvolupament de les persones. 
 
 La Llei estatal 37/2003, del soroll, i la Llei catalana 16/2002, de protecció contra 
la contaminació acústica, que incorporen els criteris establerts a la Directiva abans 
esmentada, disposen un seguit de mesures a adoptar pels ajuntaments amb la 
voluntat de millorar la qualitat de vida dels ciutadans, i els doten d'una sèrie de eines 
per aconseguir-ho. 
 
 En aquest sentit l’Ajuntament de Sant Cugat del Vallès complint amb els 
preceptes que estableix la normativa vigent ha anat elaborant i aprovant cadascun 
dels instruments legislatius en matèria de soroll: 
 
Ordenança municipal per a la regulació i millora de la qualitat sonora ambiental del 
municipi de Sant Cugat del Vallès any 1999. 
Primer Mapa de soroll de Sant Cugat del Vallès any 2005 
Segon Mapa de Soroll de Sant Cugat del Vallès any 2007 
Ordenança de Soroll i Vibracions de Sant Cugat del Vallès any 2007 
Mapa de Capacitat Acústica de Sant Cugat del Vallès any 2008 
 
 El Decret 176/2009, de 10 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament de la 
Llei 6/2002, té com a principal finalitat el desenvolupament d’aquesta Llei i l’adaptació 
dels seus annexos, i alhora assolir l’adequació a aquells preceptes de caràcter bàsic 
de la normativa estatal que incideixen directament en la normativa catalana. 
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 Adequar-se a la normativa bàsica comporta que la zonificació acústica, 
establerta en els mapes de capacitat acústica, hagi de tenir en compte els objectius de 
qualitat acústica i els diferents usos del sòl, incloent les zones de soroll i regular els 
emissors acústics fixant els valors límit d’immissió. Dins de l’àmbit d’aplicació d’aquest 
Reglament, correspon a l’administració local, elaborar i aprovar els mapes de 
capacitat, declarar les zones acústiques de règim especial, etc.  
 
 És per això que l’Ajuntament de Sant Cugat ha adaptat el seu primer Mapa de 
Capacitat Acústica realitzat l’any 2008 al que estableix el Reglament de la Llei 6/2002 
proposant la seva aprovació plenària. 
 
 En funció de tot el que s’ha exposat es proposa al Ple municipal d’aquesta 
Corporació l’adopció dels següents:  

 
ACORDS 

 
 Primer.- APROVAR inicialment, i com Annex inseparable de l’Ordenança sobre 
Sorolls i Vibracions aprovada per aquesta Corporació i de futures ordenances que es 
puguin aprovar, el Mapa de Capacitat Acústica de Sant Cugat del Vallès de 
conformitat amb el que estableix la normativa que és d’aplicació, i que es cita en la 
present proposta, en els termes que figuren en l’informe tècnic municipal incorporat a 
l’expedient administratiu. 
 
 Segon.- SOTMETRE l’expedient a informació pública durant un termini de 30 
dies a comptar del següent al de publicació de l’anunci corresponent en el BOP, de 
conformitat amb el que disposa l’article 49.b) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora 
de les Bases de Règim Local.  
 
 Tercer.- DISPOSAR que el Mapa de Capacitat Acústica municipal quedarà 
aprovat amb caràcter definitiu, sense necessitat d’adoptar-se nou acord, en el supòsit 
que durant el període d’exposició pública de l’expedient no s’hagués presentat cap 
suggeriment o reclamació, de conformitat amb el que disposa l’article 49.c) en relació 
amb els articles 65.2) i 70.2) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de 
Règim Local. 
 

TORN DE PRESENTACIÓ I INTERVENCIONS 
 

 . REGIDOR DELEGAT DE MEDI AMBIENT I POLÍTIQUES AMBIENTALS, SR. 
JOAN PUIGDOMÈNECH: En particular la contaminació acústica és considerada com 
una de les formes de contaminació ambiental que més contribueixen al deteriorament 
de la qualitat ambiental i és l’origen d’una gran quantitat de queixes, reclamacions i 
reivindicacions entre els ciutadans. El mapa de capacitat acústica d’un municipi 
representa la descripció del nivell màxim de soroll a que pot estar sotmès un ciutadà 
quan va pels diferents carrers de la ciutat, aquesta descripció o aquest llindà màxim 
del nivell de soroll al qual està sotmès el ciutadà es basa o contempla dos temes, 
primerament els objectius de qualitat acústica de la ciutat i per altra banda els 
diferents usos del sòl. Correspon a l’administració local elaborar precisament aquests 
mapes de capacitat acústica, el que presentem aquí a aprovació, aprovació inicial, és 
la revisió del mapa acústic actual de Sant Cugat, i el sotmetem durant un termini de 30 
dies en que aquest expedient estarà a informació pública. 
 
 . REGIDOR SR. PERE SOLER, DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA: El 
nostre vot serà afirmatiu però volíem destacar la tasca que han realitzat els tècnics de 
la casa per fer aquesta revisió del mapa i per tant nosaltres us donarem confiança a 
l’espera de poder-lo revisar profundament i si ho creiem oportú presentar al·legacions. 
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TORN DE VOTACIÓ 
 

 (Els acords del present punt foren aprovats per assentiment dels 24 
membres electius presents). 
 
CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN 
 
 19.- PRECS, PREGUNTES I INTERPEL·LACIONS. 
 
 . REGIDOR SR. PERE SOLER, DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA: 
 
SANT CUGAT ACTIU: Nosaltres volem dos precs o preguntes o digui-li com vulgui. El 
primer és sobre una qüestió que varem demanar en el Ple anterior sobre Sant Cugat 
Actiu, varem preguntar si ens facilitarien vostès, si farien un pla d’actuació i d’activitat 
al llarg del mandat, com es concretaria, quines serien les accions, donat que ha sortit 
a la premsa que durant el 2012 la Mostra de Sant Cugat Actiu no es realitzarà, doncs 
ens agradarà saber en què s’ocupa el temps amb aquesta Fundació, i miri, jo he tingut 
la curiositat de passejar-me virtualment pel les planes web i m’ha sobtat que en les 
webs oficials que tenim com podrien ser la de l’Ajuntament o la de Cugat.cat, encara 
hi ha una finestra, un link directe, amb el Sant Cugat Actiu i que encara ens està 
anunciant la mostra del Comerç del maig de 2011, encara que sigui només per 
deferència o l’actualitzen o la impossibiliten o fan alguna cosa perquè fa de mal veure i 
més quan s’està parlant o estem provocant que se’n parli molt de Sant Cugat Actiu. 
 
REGISTRE D’ENTITATS: La segona qüestió no sé realment a qui va adreçada, es 
tracta del Registre d’Entitats, no sé de qui compet, però està tot una mica molt lligat, 
nosaltres creiem que actualment hi ha un cert desgavell, hi ha entitats que no tenen 
actualitzades les seves dades, hi ha Juntes en precari, hi ha assemblees que no s’han 
fet, hi ha hagut nomenaments pels nous Consells Sectorials i de barri, n’hi ha d’altres 
que ni tan sols tenen els estatuts al dia, n’hi ha d’altres que no estan ni tan sols 
enregistrades i se les convida a participar en la vida associativa de la ciutat, n’hi ha 
d’altres que reben subvencions perquè és un dels criteris estar enregistrat en el 
Registre d’entitats per rebre subvenció, però és una incongruència perquè el Registre 
d’Entitats fa anys que funciona i si no hi ha hagut una actualització doncs poden 
haver-hi entitats que encara estiguin rebent subvencions sobre temes o que en tot cas 
no estan actualitzades amb els seus càrrecs i amb els seus estatuts. També hi ha un 
cert desgavell perquè hi ha entitats que no són convidades en determinats Consells 
Sectorials, possiblement per un error informàtic o a l’hora d’introduir l’entitat el sector 
que volen tocar, possiblement no han estat convidades, i no dic que es faci amb 
malesa, no em mal interpretin que no sóc tan dolent. Llavors entenem que tot això 
s’ha de posar en ordre, i més si ara hem encetat els Consells Sectorials i hem encetat 
els Consells de Barri, creiem que si ens creiem la participació ciutadana, la 
participació de les entitats, hem de ser rigorosos i sol·licitar a les entitats uns mínims, i 
aquests mínims és que estiguin actualitzats. Sabem que és una tasca difícil, ho 
sabem, perquè sabem que no depèn del propi ajuntament sinó que depèn del 
Departament d’Interior, o de Justícia, no sé quin dels dos. Per tant el prec que els hi 
fem és que posin ordre al Registre d’Entitats, que d’alguna manera lliguin totes les 
àrees que fan ús d’aquest Registre, és a dir l’àrea de Serveis Socials, l’àrea d’Esports, 
l’àrea de Cultura, la pròpia àrea de Participació, i per tant nosaltres creiem que això és 
imprescindible per seguir tirant endavant els Consells de participació, senzillament és 
un prec, no estic renyant a ningú. 
 
 . ALCALDIA-PRESIDÈNCIA: Li agafo el prec de l’actualització del web a través 
de la regidora de Comunicació, i per les altres qüestions li contestarà la Sra. Paraira 
pel tema del registre d’entitats, i el Sr. Brugarolas pel tema del Sant Cugat Actiu. 
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 . TINENT D’ALCALDE DE PRESIDÈNCIA I SERVEIS URBANS, SRA. 
CRISTINA PARAIRA (RESPOSTA): 
 
REGISTRE D’ENTITATS: Com bé ha dit Sr. Soler, el control de la legalitat de les 
entitats no ens correspon a nosaltres com ajuntament, tenim registrades més de 300 
entitats, se’ls hi demana que actualitzin les dades però funcionem amb les dades que 
aquestes entitats ens fan arribar. De tota manera sabem que és un tema que ara que 
hem posat en marxa tot el tema de participació també ens ha fet adonar que podem 
millorar i estem treballant en aquesta línia, el que sí que ens consta és que nosaltres 
per exemple hem demanat per entrar a formar part en els Consells de Barri un 
certificat de que aquella entitat designava aquell representant, fins que no hem tingut 
aquest paper no hem acceptat un nom per intentar controlar que hi hagi les reunions 
que corresponen. Nosaltres arribarem en aquest aspecte fins a on puguem, en els 
que podem millorar ho estem treballant, tant des de Participació com des de diferents 
àrees d’una manera transversal i en la mesura que puguem mirarem d’actualitzar però 
si les pròpies entitats no volen passar-nos les dades actualitzades poca cosa que hi 
podem fer, però suposo que podrem millorar i tornar-ne a parlar. 
 
 . TINENT D’ALCALDE D’ECONOMIA, EMPRESA I OCUPACIÓ, SR. CARLES 
BRUGAROLAS (RESPOSTA): 
 
SANT CUGAT ACTIU: Sr. Soler, en aquest tema de la Fundació ens ha passat una 
mica com les esmenes a la moció que abans parlàvem, hem de parlar, hem de parlar, 
hem de parlar abans del Ple, i al final ha arribat el Ple. Encantat de traslladar-los-hi 
aquesta explicació, no hem portat abans aquesta informació perquè la Fundació 
vostès saben que l’ajuntament no és l’únic membre del patronat, té altres institucions 
que són membres, com són concretament en aquest moment la Cambra de Terrassa i 
l’antiga Federació d’Associacions de Comerciants, en aquest moment Associació Sant 
Cugat Comerç, aleshores el que hem estat fent és internament, en primera instància, i 
amb altres institucions i amb aquestes que hem vingut parlant intentar avançar amb la 
concreció definitiva del que ha de ser el projecte de la fundació que és un projecte 
molt il·lusionant i que voldrem compartir amb tots vostès abastament quan estigui del 
tot detallat, tot i que tots vostès ja tenen com a mínim una orientació clara de quin és 
l’ús i els propòsits pels quals es reactiva aquesta fundació que com saben vostès 
existeix des dels anys 80 i que fins ara l’únic que ha vingut fent és desenvolupar cada 
dos anys la Mostra Sant Cugat Actiu i que el que es vol és aprofitar que com que ja 
existeix doncs per fer més forta la tasca de la dinamització econòmica en general i de 
la promoció de la ciutat en particular. 
 
 Això com es vol fer?, doncs es vol fer reforçant diverses línies d’actuació, en 
primer lloc la cooperació, ara -ho hem vingut dient moltes vegades- són temps per 
reforçar la cooperació entre administracions públiques i per reforçar la cooperació 
entre el sector públic i el sector privat, i especialment hem de fer-ho ara perquè ja 
tenim una trajectòria molt llarga de col·laboració entre el sector públic i el sector privat 
en aquesta ciutat en l’àmbit de la promoció econòmica però és el moment de fer un 
salt endavant perquè la conjuntura econòmica així ho exigeix i entenem que ja tenim 
aquesta institució i per tant podem fer un salt endavant important que ens doti de més 
recursos i de millors eines per desenvolupar projectes conjunts de promoció de la 
ciutat en benefici de tothom, això s’entén que sempre l’objectiu final és dinamitzar 
l’economia, crear més ocupació i generar més i millor progrés social. 
 
 En segon lloc, creixement, per desenvolupar els objectius que sempre hem 
tingut plantejats i d’una forma més intensa i més coordinada, en particular n’hi ha un 
del qual ja n’hem vingut parlant durant molts anys que és potenciar les eines de 
dinamització del centre històric i comercial urbà, i aquest és un objectiu que és de 
molta profunditat i de molt gran abast amb el qual és imprescindible potenciar aquesta 
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eina que permeti col·laborar millor entre les institucions representatives del comerç, de 
la cultura, i amb les àrees interessades de l’ajuntament. També per reforçar el suport 
a la creació a les empreses, no només el que presta l’ajuntament sinó el que som 
capaços de prestar com a conjunt en aquesta ciutat, per afavorir el creixement de les 
empreses existents, per captar més empreses de l’exterior, per potenciar l’economia 
innovadora, etc., i també per ser més eficients, la fundació té algunes possibilitats 
fiscals que l’ajuntament no té, per exemple en l’àmbit de l’IVA, com vostès saben 
l’ajuntament en principi perd la major part de l’IVA que suporta i també i això és molt 
important perquè la fundació ens ofereix una eina addicional de captació de línies de 
finançament que com ajuntament o com administració pública no hi podem arribar. De 
línies de finançament hi ha tres grans canals, els que van de públic a públic, aquesta 
la tenim ben coberta, però no podem tenir coberta les que van des d’origen públic a 
destí privat, i també les que van de privat a privat, la fundació ens ofereix a la ciutat 
també obtenir més línies de finançament amb les quals hem d’aconseguir aprofundir 
amb la nostra capacitat de desenvolupar projectes de promoció de la ciutat. El 
contingut d’això és desenvolupar el que tenim en el pacte, vostè sap que hi ha la 
dimensió tercera que són comerç, empreses, centres relacionats amb la formació i el 
coneixement i que ja 5 objectius estratègics allà i tot això ho fem planificant una 
estructura de tres nivells i buscant l’escala més òptima per cadascuna de les accions i 
els objectius que tenim plantejats allà. Aquests tres nivells són la pròpia estructura de 
promoció econòmica i de comerç i del SOM de l’ajuntament per una banda, pública 
pura; per una altra banda hi ha l’estructura supramunicipal pública, que és el CiT, el 
Consorci que com vostè sap ens uneix amb Cerdanyola i amb Rubí, que ens permet 
afrontar molts projectes amb una massa crítica interessant i per tant anar més lluny i 
la tercera dimensió és aquesta que plantegem públic-privada. Tinc aquí amplíssima 
informació que compartiré amb vostès de seguida que vulguin i en fi estaré encantat 
de compartir-la perquè realment tenim moltes ganes de compartir-la amb vostès però 
una mica abordant les coses en el seu adequat ritme, jo li demano també que 
entengui i era una mica el que volia compartir amb vostès que és una fundació que no 
només és de l’ajuntament sinó que hi ha altres institucions amb les quals hem d’anar 
pas a pas i madurant aquest projecte que entenem i estem convençuts que serà de 
gran interès per la ciutat. 
 
 . REGIDOR SR. FERRAN VILLASEÑOR, DEL GRUP MUNICIPAL 
SOCIALISTA: 
 
INFORMES TRIMESTRALS TRESORER: Els seus companys de Convergència i Unió 
de Sabadell van presentar una moció al Ple, entenem que interessant del Sr. Rusiñol, 
excompany del Consell Comarcal, on bàsicament reclamava a l’Ajuntament que fes 
públic el deute de l’ajuntament, en aquest cas de Sabadell, amb tots els seus 
organismes, dependents i vinculats que tenen amb els seus proveïdors i altres 
administracions, etc. L’altra, instar a l’Ajuntament de Sabadell a liquidar aquest deute 
de forma prioritària a banda d’adquirir obligacions; i l’altra que s’informa trimestralment 
(tal com fem aquí) per part del Tresorer però també inclosos del flux de pagament als 
proveïdors, no solament de l’ajuntament sinó també dels organismes i empreses 
públiques dependents, en aquest cas de Promusa. Jo crec que no caldria presentar la 
moció, els hi volíem fer una demanda, un prec, que també en el moment que 
s’informin del flux com parla molt sovint el tresorer trimestralment que s’incloguin els 
organismes autònoms i també Promusa. Aquest seria el prec i per tant evidentment 
també que es faci públic -una vegada que s’hagi format- el flux dels diferents àmbits. 
 
HORTS URBANS: Per què la renovació de la concessió dels horts urbans -que és 
cada 4 anys si no m’erro-, i ja està esgotada, per què no s’ha renovat? Per què hi ha 
algun concessionari que té dos horts i no un? 
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 . ALCALDIA-PRESIDÈNCIA: Li contestarem, prenem nota del primer tema, el 
Sr. Brugarolas estarà atent a recollir aquesta informació i el deute dels organismes 
autònoms envers l’ajuntament i empreses només tenim la de Promusa, i pel que fa als 
horts urbans té la paraula el Sr. Puigdomènech. 
 
 . REGIDOR DE MEDI AMBIENT, SR. JOAN PUIGDOMÈNECH (RESPOSTA): 
 
HORTS URBANS: Aquest tema dels horts urbans, quan va néixer aquesta iniciativa 
estava contemplat en la seva regulació que al cap de 4 anys hi havia renovació 
sencera dels assignats en un sorteig. Aquest tema dels horts urbans és un tema que 
s’ha de contemplar una mica el tipus de ciutadà que opta a aquest tipus d’activitat, 
normalment són persones jubilades d’una certa edat que vam considerar que aplicar 
estrictament la normativa tal com l’havíem ideat produïda uns certs efectes de xoc 
sobre unes determinades persones, però per altra banda no volíem deixar que altres 
ciutadans de Sant Cugat també tinguessin l’opció de poder entrar a regir durant 4 anys 
un hort urbà. Aquestes coses en principi semblen contradictòries però vam arribar a 
un acord fins i tot amb els hortelans, amb els mateixos que ara estan acabant aquests 
4 primers anys, de seguir 4 anys més però a base de reduir a la meitat l’hort que 
regentaven, això va ser molt ben acollit, jo crec que és una opció no tan radical i una 
mica fent-se càrrec del tipus de persona, i per tant s’ha aplicat aquesta reducció a la 
meitat absolutament a tots els horts, i la mateixa associació d’hortelans n’és testimoni. 
La convocatòria de l’assignació d’aquests nous horts que quedaran lliures es faran 
durant aquest mes. 
 
 . REGIDOR SR. FERRAN VILLASEÑOR, DEL GRUP MUNICIPAL 
SOCIALISTA: 
 
HORTS URBANS: Imagini’s que jo tinc 65 anys i vull un hort, jo crec és interessant 
que ho fem al més aviat possible, i un tema bàsicament de procediment, si alguna 
vegada hem aprovat alguna normativa que creiem que s’hauria de canviar, doncs 
home! canviem-la. 
 
D’altra banda no m’ha respost a la segona pregunta, entenc que no pot respondre-la, 
sobre per què hi ha alguna persona que té dos horts, fora de micro i fora del Ple li diré 
quan, com i qui, i espero que ho resolguin. 
 
 . ALCALDIA-PRESIDÈNCIA: Entenc que el regidor ho mirarà aquest tema que 
vostè diu i el tema de la normativa. 
 
 . REGIDOR DE MEDI AMBIENT, SR. JOAN PUIGDOMÈNECH (RESPOSTA): 
 
HORTS URBANS: Encantat de fer un apart amb vostè, que sempre és agradable.  
 
 . REGIDOR SR. GUIM PROS, DEL GRUP MUNICIPAL DE LA CUP: 
 
QUIOSCS D’INFORMACIÓ MULTIMÈDIA (QiM): És una pregunta dirigida al Sr. 
Puigneró, la fem avui perquè es tracta d’una moció institucional que es va aprovar a 
Ple el mes de març, el mes vinent farà un any, i que feia referència al tema dels 
famosos QiM’s i que sé que tant li agraden, entre altres coses no llegiré la moció 
sencera però sí que en els acords es deia, entre altres coses: “Instal·lar una xarxa de 
plafons a l’espai públic i als equipaments municipals per a l’ús exclusiu de les entitats 
donant compliment al Pla local de joventut de l’any 2005, etc., etc., etc.” Jo suposo 
que la pregunta és bastant senzilla, tenint en compte que els QiM’s és evident que no 
compleixen la funció que han de complir per les entitats, què passa amb aquesta 
moció? 
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 . TINENT D’ALCALDE DE GOVERNACIÓ, SEGURETAT, MOBILITAT I 
TECNOLOGIA, SR. JORDI PUIGNERÓ (RESPOSTA): 
 
QUIOSCS D’INFORMACIÓ MULTIMÈDIA (QiM): En primer lloc entenc que és una 
moció del passat mandat, per tant una moció compromet als representants del passat 
mandat, ja he sentit al senyor del Partit Popular que deia que a ell no li compromet en 
cap moment res del que hagi passat als darrers mandats en el Partit Popular. En tot 
cas, dir-li que nosaltres vam fer una aposta pel que és la comunicació audiovisual, 
entenem que aquesta és la comunicació del futur però en tot cas podem valorar, 
atendre, aquesta moció que es va fer en el passat mandat i estic convençut que des 
de l’àrea de Comunicació la valoraran i l’estudiaran. 
 
 . REGIDOR SR. IGNASI BEA, DEL GRUP MUNICIPAL DE LA CUP: 
 
ACOMIADAMENTS HEWLETT PACKARD: La nostra pregunta o prec va en la línia 
d’unes propostes que vam presentar quan va venir el president Artur Mas, 15 
propostes que es podien fer a nivell local, em sembla que també es va donar una 
còpia al govern, i és que nosaltres estem bastant preocupats pel tema de la Hewlett 
Packard, hem anat preguntant algunes vegades a les Comissions Informatives sobre 
Delphi i Sharp, com estava el tema. A la Hewlett Packard no sé si ho saben però està 
havent-hi un degoteig d’acomiadaments a nivell estatal i aquí també n’hi ha hagut 
alguns; pel que nosaltres tenim entès, la informació que tenim, és que l’empresa no té 
cap mena d’intenció de negociar i aleshores només volíem emplaçar a l’equip de 
govern o qui sigui competent per parlar, per saber què està passant, i si es pot mediar 
una mica perquè creiem que és important protegir als treballadors -encara que no 
siguin santcugatencs, però si viuen i treballen a Sant Cugat ho són- santcugatencs i 
als qui treballen a Sant Cugat. 
 
 . TINENT D’ALCALDE D’ECONOMIA, EMPRESA I OCUPACIÓ, SR. CARLES 
BRUGAROLAS (RESPOSTA): 
   
ACOMIADAMENTS HEWLETT PACKARD: Hem tingut converses amb la direcció de 
l’empresa, és una empresa que en els darrers tres anys aproximadament ha doblat la 
plantilla, és una empresa, un recinte, que entre empleats propis de l’empresa i altres 
empreses que ells hi són presents, per subcontractes o pel que sigui, aplega gairebé a 
prop de 4.000 persones, i això és un creixement que ja li dic pràcticament ha doblat en 
els darrers tres anys. La informació que jo tinc és que una empresa absorbida i en 
aquest cas és EDS, hi ha una part de l’empresa d’EDS que hi ha un doble conflicte, un 
és per un ajust de plantilla necessari pel procés dolorós però freqüent quan integres 
una empresa en la teva estructura, i l’altra i aquest és el motiu principal de la protesta, 
és per l’adaptació de les condicions laborals que provenien d’EDS al règim d’HP, per 
aquí va el tema. Jo el que li haig de dir és que nosaltres no hem d’adoptar un 
posicionament ni en un sentit ni en l’altre, però sí que seria molt convenient en 
aquestes coses actuar amb la cautela deguda i escoltar totes les parts i no caure una 
mica en la situació aquesta imprudent a vegades d’agafar banderes sense tenir tota la 
informació, a nosaltres ens preocupa molt la situació d’atur de les persones, que és la 
nostra primera fita, però també haig de dir que és una empresa que ha crescut 
moltíssim, que està concentrant noves divisions internacionals globals en el que ells hi 
diuen el “site”, l’emplaçament, de Sant Cugat, i que per tant és una empresa que és 
senyera, és la que ocupa més persones a Sant Cugat i en aquest sentit també valorar 
aquestes qüestions. 
 
 . REGIDOR SR. IGNASI BEA, DEL GRUP MUNICIPAL DE LA CUP: 
 
ACOMIADAMENTS HEWLETT PACKARD: Només puntualitzar que nosaltres no 
hem agafat cap bandera sense preguntar però jo només sé algunes dades que surten 
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en alguns diaris poc sospitosos de ser d’esquerres com Expansión o Cinco Días, els 
CEO’s de Hewlett Packard han estat acomiadats amb indemnitzacions obscenes, 
insultants i els últims cinc anys han estat els de més beneficis de l’empresa. Una 
empresa que, des del nostre punt de vista, té aquests beneficis ni un treballador a 
fora, i no li nego que creixi, però ni un treballador a fora, amb aquestes 
indemnitzacions obscenes, amb aquests beneficis ni un treballador a fora. 
 
 . REGIDORA SRA. ROSER CASAMITJANA, DEL GRUP MUNICIPAL D’ICV-
EUiA: 
 
IRREGULARITATS ASSOCIACIÓ DE MUNICIPIS: Potser és una pregunta una mica 
ingènua potser però donat les últimes notícies sobre les presumptes irregularitats que 
hi ha hagut a l’Associació de Municipis i donat que Sant Cugat forma part de 
l’Associació de Municipis volíem preguntar si s’havia previst fer algun acte o fer algun 
tipus d’acció per tal d’esbrinar què és el que passava, què és el que hi ha al darrera de 
tot això i més que res per una mica no desconcertar més a la població que em sembla 
que ja estem una mica marejats tots plegats. 
 
 . ALCALDIA-PRESIDÈNCIA (RESPOSTA): 
 
IRREGULARITATS ASSOCIACIÓ DE MUNICIPIS: De fet nosaltres pertanyem a 
l’Associació de Municipis i a la Federació de Municipis, jo avui mateix he parlat amb el 
president de l’Associació de Municipis de Catalunya, que evidentment és un president 
elegit de fa uns mesos amb un Consell i un Executiu que s’ha reunit només una 
vegada i per tant es reunirà ara properament i evidentment amb un president 
preocupat per aquesta situació, tenint en compte que ha sortit aquesta informació 
bàsicament al diari El País però també a d’altres mitjans i el primer sorprès és el 
mateix president. El que nosaltres hem demanat com associats i en aquest cas com a 
membre de l’executiva de l’Associació, que si us plau obrin els informes pertinents o 
facin l’anàlisi pertinent que calgui fer, tenint en compte però que els fets jo crec que no 
són correctes, no són uns fets que siguin èticament correctes, tot i que no són il·legals 
perquè l’Associació de Municipis és una entitat privada, està formada per diferents 
ajuntaments i per tant no es regeix per les normes clàssiques del dret administratiu 
com seria aquest ajuntament que sí que hi ha una Llei de contractes que ens impera, 
per tant no hi ha ni a l’Associació, ni a la Federació, ni a qualsevol Mancomunitat de 
Municipis una obligatorietat de tenir en compte la Llei de contractes públics, en 
qualsevol cas jo comparteixo, i així ho he transmès avui al president de l’Associació, 
que és un tema d’una etapa, entenc, anterior a aquest equip que hi ha ara, i que en 
qualsevol cas sí que l’equip nou ha d’assegurar-se que tot es faci amb absoluta 
transparència i absoluta rigorositat. 
 
 . REGIDOR SR. JOAN CALDERÓN, DEL GRUP MUNICIPAL D’ICV-EUiA: 
 
PLA DE MOBILITAT: És un tema que ja va sortir a l’últim Ple i és una pregunta 
dirigida al Sr. Puigneró, intentaré ser menys solemne que ell, perquè ell és molt més 
solemne en els seus discursos, però jo seré més directe. El Pla de mobilitat, per 
quan?, bàsicament. 
  
 . TINENT D’ALCALDE DE GOVERNACIÓ, SEGURETAT, MOBILITAT I 
TECNOLOGIA, SR. JORDI PUIGNERÓ (RESPOSTA):  
 
PLA DE MOBILITAT: Li respondré el mateix que li vaig respondre al Sr. Pere Soler en 
el Ple passat i que és exactament que aquest és un Pla que es desenvolupa en el 
passat mandat en una època de creixement i que per tant en aquests moments 
creiem que s’ha de revisar perquè estem en una altra època, estem en una època 
precisament on ens hem de mirar molt bé com es prioritzen les infraestructures i com 
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es prioritzen en aquest cas les infraestructures relacionades amb la mobilitat de la 
ciutat, per tant, quan el tindrem?, doncs quan l’acabem, no li puc donar una data 
concreta perquè s’hi està treballant. 
 
 . REGIDOR SR. ÀLVARO BENEJAM, DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR: 
 
COMPLIMENT LEGALITAT: Només per demanar, tal com s’ha dit abans a la moció 
de la monarquia, que l’ajuntament compleixi estrictament la legalitat vigent per no 
admetre en el seu dia aquesta moció, i que avui segons els termes ja es podia 
admetre pel tema de la legalitat vigent, perquè es respectava, i que es votava en 
contra per respectar la legalitat vigent. Doncs també si es pensa respectar l’art. 85.2) 
del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, i quan. 
 
 . ALCALDIA-PRESIDÈNCIA (RESPOSTA): 
 
COMPLIMENT LEGALITAT: Doncs ens l’haurà de concretar Sr. Benejam, vostè es 
nota que exerceix l’advocacia cada dia i per tant té els Reials Decrets frescos però els 
qui no fem això ens costa identificar les normes. 
 
 . REGIDOR SR. ÀLVARO BENEJAM, DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR: 
 
COMPLIMENT LEGALITAT: Recordaré què estableix perquè entenc que 
l’Ajuntament ja hauria de saber què estableix encara que hi hagi moltes lleis. 
Concretament diu que en un lloc preferent del Saló de Sessions ha d’estar col·locada 
l’efígie de Sa Majestat el Rei, fent referència a la moció de la monarquia. Voldria saber 
si aquest article es pensa complir també i demanar al Sr. Secretari si és d’obligatori 
compliment o no. 
 
 . ALCALDIA-PRESIDÈNCIA (RESPOSTA): 
 
COMPLIMENT LEGALITAT: Com que les preguntes són adreçades al Govern jo li dic 
que nosaltres considerem que així tenim la Sala de Plens d’una manera molt correcta, 
aquesta Sala de Plens es va remodelar i la veritat és que creiem que així està bé. 
Evidentment intentem i ho fem, complim la legalitat i la normativa vigent i no es 
preocupi que si vostès volen la foto del monarca, no es preocupin que la tindran. 
 
 . REGIDOR SR. ÀLVARO BENEJAM, DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR: 
 
COMPLIMENT LEGALITAT: És per compliment estricte de la llei. 
 
 . REGIDORA SRA. Mª DOLORS DOMÈNECH, DEL GRUP MUNICIPAL 
POPULAR: 
 
MONUMENT EN HONOR A LES VÍCTIMES DEL TERRORISME: El Sr. Pros ha 
demanat sobre una moció de fa un any i jo demano sobre una moció aprovada en 
l’any 2002, per tant em poden dir que això ja no vincula, potser el Sr. Secretari em pot 
rectificar si estic errada, si són vinculants o no els acords que es prenen encara que 
hagin passat molts anys. En el Ple del 18 de novembre de 2002 aquest Consistori va 
aprovar que es dediqués en honor de les víctimes del terrorisme un monument a Sant 
Cugat del Vallès en respecte a la seva memòria i que el present acord es traslladés al 
nomenclàtor municipal per la seva execució i que aquest monument es denominés “A 
les víctimes del terrorisme”. Voldria saber quines actuacions va portar a terme l’equip 
de govern per donar compliment a una moció aprovada ja fa 9 anys. 
 
 . ALCALDIA-PRESIDÈNCIA (RESPOSTA): 
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MONUMENT EN HONOR A LES VÍCTIMES DEL TERRORISME: Té raó, això es va 
aprovar, crec que hi havia el dubte de si era un carrer o un monument, fins i tot va 
venir el president, en qualsevol cas ho revisarem per veure quina és la situació del 
nomenclàtor. Recordo que els diferents grups representats havíem donat possibilitat a 
aquesta qüestió. 
 
 . REGIDOR SR. BRUNO DE SALVADOR, DEL GRUP MUNICIPAL 
POPULAR: Encara que no hi sigui el Sr. Calderón, sí que hi és la Sra. Roser 
Casamitjana que representa al grup d’Iniciativa, perquè vegi que nosaltres som 
bilingües parlaré en català, però sí que li demanaria que respectés la legalitat vigent i 
en aquest sentit la sentència del Tribunal Constitucional diu que el català no és 
llengua preferent en l’administració pública, això és important complir les lleis i les 
sentències, sobretot la classe política, perquè sinó després passa el que passa, ens 
agradi o no ens agradi. 
 
PROJECTE D’ÀREA VERDA A L’EIXAMPLE SUD: La meva pregunta va dirigida al 
Sr. Tinent d’Alcalde de Seguretat, Mobilitat, Recursos Humans, Tecnologia, etc., etc., 
relativa a l’Eixample, a la zona verda, perquè aquí fa dues setmanes va haver-hi 200 o 
250 veïns i va haver-hi una voluntat bastant unívoca per part de la ciutadania en 
relació a aquesta zona verda, i per posar al dia una mica la gent dir que una de les 
conclusions que al menys jo vaig extreure de la reunió és que els veïns no tenen un 
problema d’aparcament, de fet hi ha més places que residents, el problema és un 
altre, el problema és Esade, tothom ho sap, i el problema és aquesta casa, és 
l’Ajuntament. Aleshores jo penso que seria bo que la ciutadania sabés si l’equip de 
govern ha replantejat el projecte o no i en qualsevol cas com està aquest tema. 
 
 . TINENT D’ALCALDE DE GOVERNACIÓ, SEGURETAT, MOBILITAT I 
TECNOLOGIA, SR. JORDI PUIGNERÓ (RESPOSTA): 
 
PROJECTE D’ÀREA VERDA A L’EIXAMPLE SUD: La setmana passada vam fer 
aquesta reunió amb els veïns que vam convocar des de l’àrea de Mobilitat, 
precisament per parlar d’aquesta proposta de projecte d’àrea verda per l’Eixample 
Sud. Aquesta és una proposta que neix una mica per voluntat dels mateixos veïns, o 
si més no de l’Associació de Veïns i també de veïns individualment que ens havien fet 
arribar la necessitat de millorar el que és l’aparcament del seu barri. A partir d’aquí 
nosaltres el que fem és treballar una proposta que a més a més la vam explicar en la 
Comissió Informativa i ho fem primer en base a dos inputs més, no només diem que 
l’associació de veïns vol àrea verda, alguns veïns individualment ens ho han fet 
arribar, però és que nosaltres a més a més, el que fem és primer a través de 
l’observatori ciutadà que com sap és una enquesta que es fa cada 6 mesos a la ciutat, 
quan explícitament es pregunta en el cas dels veïns d’aquest barri se’ls hi fa la 
pregunta de si veurien bé que s’hi col·loqués àrea verda i que per tant això pogués 
millorar el seu aparcament. La resposta és que majoritàriament a aquesta enquesta 
els ciutadans d’aquest barri diuen que sí, i quan dic majoritàriament vull dir un 60% a 
favor i hi havia un 30 que no i un 10% d’aquests que no saben, no contesten. A partir 
d’aquí nosaltres també tenim altres inputs, hem mirat a través de les matrícules que 
aparquen els cotxes en aquell barri per saber el volum de cotxes que són del barri o 
que són d’altres zones de Sant Cugat o que són de fora de Sant Cugat, una mica per 
tenir més indicadors de realment qui aparca en aquest barri, i amb tota aquesta 
informació el que fem des de l’àrea de Mobilitat és plantejar una proposta d’àrea verda 
en la línia en que es fa a tots els municipis on hi ha àrea verda, com pot ser des de 
Barcelona, Sabadell, Terrassa, etc., etc., etc. Es convoca als veïns on se’ls hi explica 
la proposta, en aquesta reunió informativa és cert que va haver-hi molts veïns que es 
van manifestar en contra i és cert que possiblement també d’aquests 250 veïns, 
evidentment al barri hi viuen 1.250 famílies, representen el que representen i és 
possible també que aquests 250 veïns fossin els veïns evidentment que s’oposen a 
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l’àrea verda, per tant nosaltres el que hem fet ara és de moment no replantejar-nos el 
projecte però sí explicar a l’Associació de Veïns que evidentment nosaltres no tirarem 
endavant cap projecte d’àrea verda si els veïns no hi estan a favor. Per un motiu, 
entenem que això no és col·locar ni una escola, ni un hospital, ni cap tipus 
d’equipament que sigui d’interès general per tota la ciutat i per tant aquí sí que 
nosaltres hauríem de vetllar per l’interès general malgrat puguem tenir en certs 
moments algunes oposicions en algun barri concret respecte algun tema. Però aquest 
no és el cas, aquest és un cas clarament que es fa per beneficiar a aquests residents 
perquè puguin aparcar millor, per tant és una proposta específica pels veïns d’aquest 
barri. Per tant si una proposta específica que beneficia als veïns d’aquest barri no es 
veu amb bons ulls per part dels veïns del barri, evidentment no la tirarem endavant. 
Ara en quina situació ens trobem?, doncs estem en la situació que l’associació de 
veïns farà una tasca, i farem tots plegats una tasca més exhaustiva per saber 
exactament si el que va passar en aquesta reunió informativa és realment un 
sentiment de tot el barri o és només d’una part del barri o només d’una part dels veïns. 
Un cop tinguem més informació podrem prendre una decisió si el projecte d’àrea 
verda es continua endavant i en quines condicions. 
 
 . REGIDOR SR. BRUNO DE SALVADOR, DEL GRUP MUNICIPAL 
POPULAR: 
 
PROJECTE D’ÀREA VERDA A L’EIXAMPLE SUD: Gràcies per les explicacions Sr. 
Puigneró, en qualsevol cas és molt important l’opinió dels veïns que ja vam veure una 
mica per a on anava el tema, però en qualsevol cas és important també preservar 
l’interès general del poble i no només del barri, pensi que hi ha molta gent que treballa 
a Barcelona i que deixa el cotxe al barri de l’Eixample perquè és l’únic barri a on hi ha 
aparcament gratuït per poder aparcar. El tema és que seria molt important tenir 
present també l’interès general, i pensar que no és el mateix la zona Est que la zona 
Oest, no és el mateix la zona de l’ajuntament que la zona més del Golf, aleshores jo 
penso que si en qualsevol cas tira endavant el projecte que no es doni una mateixa 
solució absolutament a tot el barri perquè respon a realitats diferents. 
 
 . TINENT D’ALCALDE DE GOVERNACIÓ, SEGURETAT, MOBILITAT I 
TECNOLOGIA, SR. JORDI PUIGNERÓ (RESPOSTA): 
 
PROJECTE D’ÀREA VERDA A L’EIXAMPLE SUD: Com vostè sap ja en la 
Informativa que vam fer prèvia a aquesta reunió vam atendre algunes de les seves 
demandes precisament respecte del projecte i tenint en compte precisament això que 
vostè comentava de possibles persones que podrien aparcar en el barri per poder 
agafar els Ferrocarrils, etc., es plantejaven de fet algunes propostes en l’estil d’arribar 
a acords amb Ferrocarrils perquè la gent que utilitzés els ferrocarrils pogués tenir un 
descompte en el preu d’aparcament, per tant oberts a les propostes que vostè va fer 
estem, continuem estant, i ara crec que toca una mica que els ciutadans d’aquest 
barri puguin decidir si realment volen àrea verda o no en volen. 
 
 Conclòs l’anterior i essent les 22,14 h, la Presidència aixeca la sessió en el lloc i 
data al principi indicats, de tot el qual com a Secretari General, certifico. 
 


